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Deze notitie met de beoordeling van de ingediende inspraakreacties (Bijlage B) hoort bij het B&W besluit met kenmerk 2018/388846 

 

Het voorlopig ontwerp voor de waterpartij van Entree West heeft van 6 juni 2018 tot en met 5 juli 2018 ter inzage gelegen. 

 

De inspraakreacties zijn beantwoord in deze reactienota. De reacties hebben niet geleid tot wijzigingen in het ontwerp. 

 

 

 

Overzicht van insprekers 

 

Inspreker Naam Organisatie 

1 D. van Rheenen en A. Endeman  

2 K. Bouma en R. van Leeuwen  

3 N. van Beek  

4 D. Kilic  

5 M. Ammerlaan-Hagedoorn  

6 H.M.A. Langedijk en C.P.M. Lansu  

7 D. Vonk KNNV 

8 P. Fruyt van Hertog  

9 R. Kerssens en M. Baard  

10 K. Jansen  

11 Geen publicatie  

12 A. Bout  

13 J. Bekker  

 

Naam in rood  wil naam niet gepubliceerd hebben 
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Inspreker Reactie Antwoord gemeente 

1. Wij zijn erg blij met de plannen zoals deze er nu 

liggen en kijken er erg naar uit dat dit gerealiseerd 

wordt. 

Dank u wel voor het compliment. 

Tijdens de inloopmiddag had ik ook al aangegeven 

dat ik hoop dat het bruggetje in het midden van de 

vijver hoog genoeg is om onderdoor te schaatsen. In 

de winter leent de vijver zich hier namelijk perfect 

voor en het zou jammer zijn als we straks nog maar 

op de helft van de vijver kunnen schaatsen. Het 

scheelt als het bruggetje wat hoger is, waardoor de 

kans dat het ijs eronder ook dik genoeg wordt groter 

is.  

Het uitvoeringsontwerp voor de brug moet nog worden 

gemaakt. Uitgangspunt daarbij is dat er een deel een 

minimale doorvaar /-schaats hoogte heeft van minimaal 

1,20 m. Bukkend kan er dan onder de brug geschaatst 

worden. 

2. Ondanks dat wij het een zeer goed initiatief vinden 

dat in onze zeer kinderrijke wijk een 

speelgelegenheid komt en de plannen op zich mooi 

zijn, hebben wij wel vragen over en enige bezwaren 

tegen het huidige plan. 

 

Wij dachten in 2014 namelijk een huis aan het water 

te kopen en daar dus ook op uit te kunnen kijken. De 

afgelopen 3 jaar is dit nooit het geval geweest 

vanwege een wildgroei aan riet (waar de gemeente 

en het hoogheemraadschap elkaar de bal toespelen 

wie het bij moest houden en niemand het uiteindelijk 

deed en zelf riet onderhouden/weghalen is helaas 

ondoenlijk zonder apparatuur) en tot ons verdriet 

gaat het water voor onze neus nu zo goed als 

ingenomen worden door een speelplaats. En hier 

hebben wij zoals gezegd van tevoren nooit rekening 

mee kunnen houden omdat hier op geen enkele 

tekening sprake van was.  

Wij begrijpen niet waarom de versmalling van het 

water niet ter plaatse van de straten is. 

Dank u wel voor uw reactie. 

 

 

 

 

 

De eerder gemaakte keuze van riet langs de oevers is 

inderdaad geen gelukkige. Het voorstel is nu om langs 

de gehele oever het riet machinaal te verwijderen. Op 

delen van de oever wordt dan een natuurvriendelijke 

oever teruggeplaatst, maar de plantsoorten in deze 

natuurvriendelijk oever zijn veel lager dan het riet dat 

er nu staat. Het water wordt daarmee zichtbaarder 

vanaf de straten en woningen. 

 

De versmalling is naar aanleiding van de reacties na de 

inloopmiddag zoveel mogelijk opgeschoven naar de 

Steenwachterstraat. De brug ligt op het smalste deel 

van de waterpartij, in het verlengde gelegd van de 

Steenwachterstraat. 

Wat houdt een natuurvriendelijke oever in? Betekent 

dit dat hier het riet wederom 2 meter hoog zal 

De eerder gemaakte keuze van riet langs de oevers is 

inderdaad geen gelukkige. Het voorstel is nu om langs 
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Inspreker Reactie Antwoord gemeente 

worden, of wordt dit iets laags wat ook daadwerkelijk 

bijgehouden zal gaan worden zodat we ergens ver in 

de verte misschien nog iets van het water te zien 

gaan krijgen? Want het is wel extreem zuur als we en 

tegen een speelplaats en hoge begroeiing aan 

moeten zitten kijken terwijl dit op andere plekken 

d.m.v. een houten damwand waarschijnlijk wel 

binnen de perken gehouden gaat worden. 

de gehele oever het riet machinaal te verwijderen. Op 

delen van de oever wordt dan een natuurvriendelijke 

oever teruggeplaatst, maar de plantsoorten in deze 

natuurvriendelijk oever zijn veel lager dan het riet dat 

er nu staat. Het water wordt daarmee zichtbaarder 

vanaf de straten en woningen. 

 

Daarnaast maken wij ons ernstig zorgen over het 

onderhoud van de speelplaats. Wordt deze echt 

gegarandeerd door de gemeente aangezien wij op 

vele plekken nogal verwaarloosde speelplekken zien 

in de stad. 

Het beheer en onderhoud wordt in opdracht van de 

gemeente uitgevoerd door onze beheerpartner 

Spaarnelanden. Zij houden de speelvoorzieningen 

schoon, heel en veilig. 

En als laatste maken wij ons nogal zorgen over 

hangjongeren die tot nu toe vaak bij het zwembad 

rondhangen maar in geval van een speelplaats zich 

daar waarschijnlijk naartoe zullen verplaatsen. Zal 

hier toezicht op gehouden gaan worden? 

Het zou inderdaad kunnen gebeuren dat de jongeren 

elkaar bij de speelplaats gaan ontmoeten. Dat mag ook, 

mits zij geen overlast veroorzaken. We vragen 

handhaving en politie om de eerste 3 maanden de 

speelplek nauwlettend te monitoren en mee te nemen in 

de dagelijkse rondes. Voor de inzet van handhaving en 

politie is het ook belangrijk dat omwonenden de 

eventuele overlast melden. Politie: 0900-8844 en 

Handhaving: 511 4950. 

3. Ik vind het plan er prima uitzien en goed dat de 

bewoners is gevraagd om mee te denken. 

Dank u wel voor het compliment. En fijn ook dat de 

bewoners zo goed hebben meegedacht! 

Wel een verzoek m.b.t. de beplanting: ik vind het 

mooi als er verschillende (grote) bomen komen, en 

niet alleen die smalle bomen die in alle straten in 

deze wijk zijn geplant. 

Er komen diverse typen (ook grote) bomen rondom de 

vijver. Zwarte els, Honingboom, Treurwilg, Boswilg, 

Fladder iep, Moerascipres en Vleugelnoot. 

Daarnaast zou ik graag zien dat het riet kort wordt 

gehouden, in ieder geval op een flink aantal plekken 

(15 a 20). Nu zie je namelijk niks van de waterpartij 

zelf omdat er een 2 meter dikke en hoge muur van 

riet staat. 

De eerder gemaakte keuze van riet langs de oevers is 

inderdaad geen gelukkige. Het voorstel is nu om langs 

de gehele oever het riet machinaal te verwijderen. Op 

delen van de oever wordt dan een natuurvriendelijke 

oever teruggeplaatst, maar de plantsoorten in deze 

natuurvriendelijk oever zijn veel lager dan het riet dat 

er nu staat. Het water wordt daarmee zichtbaarder 



4 

 

Inspreker Reactie Antwoord gemeente 

vanaf de straten en woningen. 

4. Op de plattegrond van de speeltuin zie ik geen 

zitplaatsen zoals zitbanken. Komen deze ook? Zou 

erg praktisch zijn voor de ouders. 

De zitplekken bij de speelplaats zijn er in de vorm van 

grote zwerfkeien. Dit zijn tevens speelaanleidingen voor 

de kinderen (om op te klimmen, voetje van de vloer 

ed.). Daarnaast zijn op de brug twee banken voorzien 

die uitkijken over de vijverpartij. 

5. Wat een prachtig ontwerp, hier worden we erg blij 

van en hopelijk wordt het snel gerealiseerd zodat de 

kinderen er snel van kunnen genieten! 

Dank u wel voor het compliment. 

Enige wat ik wel echt mis is een glijbaan voor de wat 

jongere kinderen. Naast de schommel en het huisje is 

de rest toch echt voor de wat grotere kinderen. 

Er is een inloopmiddag geweest waarbij drie 

verschillende ontwerpen van de speelplekken zijn 

gepresenteerd. In voorstel 2 zat een glijbaan, echter 

voorstel 1 heeft de meeste stemmen gekregen. 

6. Wij zijn het van harte eens met het ontwerp 

waterpartij Entree West. 

Dank u wel voor uw reactie. 

7. Graag zou ik het groenplan willen inzien, dat 

betrekking heeft op VO Waterpartij Entree west. 

Met name het type gras, dat is bedacht en de aan te 

planten soorten struiken en bomen hebben mijn 

interesse. 

Het groenplan is toegezonden. 

8. Ik heb de ontwerptekening bekeken en over het 

algemeen ben ik er positief over; het is goed dat er 

op termijn een mooie en nette waterpartij wordt 

aangelegd op een centrale plek in deze nogal 

versteende en volgebouwde wijk. 

Dank u wel voor uw reactie. 

Tevens heb ik gezien dat er een aantal wijzigingen 

zijn ten opzichte van het ontwerp dat eerder aan de 

bewoners is gepresenteerd bij een bijeenkomst in de 

wijk. Onder meer de beplanting is veranderd, maar 

op de ontwerptekening is dit niet allemaal duidelijk te 

zien. Zo wordt in de legenda van de ontwerptekening 

verwezen naar het bijbehorende "groenplan" maar dit 

plan is online niet terug te vinden. Zou u mij 

alstublieft het "groenplan" kunnen doen toekomen? 

Op die manier kan ik het ontwerp dan helemaal goed 

Het groenplan is toegezonden. 
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Inspreker Reactie Antwoord gemeente 

bekijken. 

9. 

 

Bij deze willen wij aangeven dat we het eens zijn met 

het ontwerp voor de waterpartij Entree West. Is er 

ook al iets meer bekend over een planning voor de 

speelplek als de inspraaktermijn voorbij is? 

Dank u wel voor uw reactie. De uitvoering van de 

waterpartij en de speelplek staat gepland voor de zomer 

in 2019. 

10. Bij deze wil ik graag kenbaar maken het eens te zijn 

met het ontwerp van de vijverpartij en de gekozen 

speelvariant. Het zal een mooie omgeving worden 

waar kinderen heerlijk kunnen spelen.  

Hopelijk kan er snel gestart worden. 

Dank u wel voor uw reactie. De uitvoering van de 

waterpartij en de speelplek staat gepland voor de zomer 

in 2019. 

Daarnaast is het goed om te zien dat de bezwaren 

van de bewoners (waaronder ikzelf) zijn 

meegenomen in het ontwerp. 

Dank u wel voor het compliment en fijn dat u daarin 

meegedacht heeft. 

11. Ik ben het wel eens met het ontwerp van de 

waterpartij.  

 

Wel is mij onduidelijk of er ook (veel) bankjes worden 

geplaatst. Ik kan mij zo indenken dat dit ook veel 

hangjongeren aantrekt; wat nu ook last veroorzaakt 

bij het Boerhaavebad. 

Dank u wel voor uw reactie. 

 

 

De zitplekken bij de speelplaats zijn er in de vorm van 

grote zwerfkeien. Dit zijn tevens speelaanleidingen voor 

de kinderen (om op te klimmen, voetje van de vloer 

ed.). Op de brug zijn twee banken voorzien die uitkijken 

over de vijverpartij. 

 

Het zou inderdaad kunnen gebeuren dat de jongeren 

elkaar bij de speelplaats gaan ontmoeten. Dat mag ook, 

mits zij geen overlast veroorzaken. We vragen 

handhaving en politie om de eerste 3 maanden de 

speelplek nauwlettend te monitoren en mee te nemen in 

de dagelijkse rondes. Voor de inzet van handhaving en 

politie is het ook belangrijk dat omwonenden de 

eventuele overlast melden. Politie: 0900-8844 en 

Handhaving: 511 4950. 

12. Het ontwerp ziet er erg mooi uit. Ik ben voorstander 

van een zo groen en natuurlijk mogelijke 

waterpartij. Rondom de waterpartij zijn in het VO 

bomen en heesters voorzien. Helemaal goed.  

Dank u wel voor het compliment. 
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Inspreker Reactie Antwoord gemeente 

 

Ik vind het erg goed dat er een VO is v.w.b. de 

waterpartij Entree West. Wat mij betreft mag echter 

de huidige situatie blijven. Waarbij ik de Gemeente 

vraag/verzoek hier regelmatiger onderhoud te 

plegen. 

Voor de kinderen die in de wijk wonen moeten 

speelvoorzieningen worden gecreëerd, dit maakt een 

aanpassing van de waterpartij noodzakelijk. 

Na realisatie van de waterpartij zal ook de overdracht 

van het water naar Hoogheemraadschap Rijnland 

plaatsvinden. Dan zal ook het natte gedeelte, inclusief 

beplanting in het water, worden beheerd. Onze 

beheerpartner Spaarnelanden voert in opdracht van de 

gemeente het beheer uit voor het overige groen. 

Ik zie gelukkig ook veel blauwe stippellijntjes 

waarmee aangevend dat het een 'waterlijn 

natuurvriendelijke oever' betreft. Helemaal top.  

 

Ik zie echter ook delen met een houten damwand en 

een tewaterlaatplaats. Op zich oké maar wat wilt u 

hiermee?  

Dank u wel voor het compliment.  

 

 

 

Er zal op delen van de oevers beschoeiing toegepast 

worden. Deze worden geplaatst om te voorkomen dat 

de gehele oeverlijn begroeit, zoals nu de situatie is. 

De tewaterlaatplaats is bedoeld door de 

onderhoudsboten van Hoogheemraadschap Rijnland. 

Rijnland is verantwoordelijk voor het beheer van de 

beplanting in het water en van het beheer van het 

water, waaronder het op diepte houden. 

Hiernaast een vraag m.b.t. de voetgangersbrug. Erg 

leuk en past mooi midden in de waterpartij. Vraag is 

echter waarom we dit doen. Zo groot is de 

waterpartij nu ook weer niet dat dit zoveel scheelt 

met (om)lopen. Hiernaast ben ik bang dat deze 

voetgangersbrug ook gebruikt gaat worden door 

fietsers en brommers en nog erger een hangplek gaat 

worden. Ik verwacht meer ellende zeker daar je deze 

brug (bijna) rechtstreeks vanuit de 

Steenwachterstraat op kunt. Ik ben dan ook geen 

voorstander hiervan. De brug is mooi maar heeft 

weinig toegevoegde waarde. Bespaar geld en budget 

en doe dit niet! 

De voetgangersbrug is inderdaad de verbinding tussen 

de twee delen van de wijk. Een doorsteekje voor de 

voetganger. Maar daarnaast verbindt het ook de twee 

delen van de speelplaats. Daarmee is het een belangrijk 

onderdeel voor het functioneren van de speelplaats. 

 

Fietsers en brommers nemen de weg van de minste 

weerstand. De brug zal niet worden gebruikt als 

reguliere route voor fietsers en brommers. Daarvoor is 

de route naar en over de brug te omslachtig. 

Voor wat betreft de speeltoestellen... ook erg goed en 

mooi voor de kleintjes. Graag wil ik weten of er in de 

Ja, daar is rekening mee gehouden. Het beheer en 

onderhoud wordt in opdracht van de gemeente 
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begroting ook rekening is gehouden met (jaarlijks) 

onderhoud en schoonmaak. Het moet natuurlijk wel 

mooi blijven en niet in verval raken. 

uitgevoerd door onze beheerpartner Spaarnelanden. 

Keuren van de speeltoestellen op veiligheid vindt 

jaarlijks plaats en tussentijds houdt Spaarnelanden de 

speelvoorzieningen schoon en heel. 

13. Het geheel (ontwerp en gekozen speeltoestellen) ziet 

er netjes uit en wij vinden de toevoeging van 

speeltoestellen een welkome toevoeging aan de 

buurt. 

Dank u wel voor het compliment.  

 

Graag zouden wij zien dat de brug, de vernauwing 

van het water en de speelplek horizontaal gespiegeld 

wordt, zodat de speeltoestellen zich meer bij de T-

splitsingen bevinden. De brug is dan ook logischer 

een verbinding van de ene T-splitsing naar de andere 

en de speeltoestellen zijn minder direct voor de 

woonhuizen. Dit is grof weergegeven in de bijlage*. 

De stroomgeul van het water op de bodem van de 

waterpartij is in overleg met Hoogheemraadschap 

Rijnland zo ontworpen dat het water van de waterpartij 

richting de duiker (een buis waar water doorheen 

stroomt) tussen de waterpartij en de watergang rond 

het Van der Valk Hotel stroomt. Als het ontwerp 

gespiegeld wordt, voldoet het ontwerp niet meer aan de 

eisen van het Hoogheemraadschap. 

 

Wat zijn de plannen voor de riet haag langs het 

water? 

Het voorstel is nu om langs de gehele oever het riet 

machinaal te verwijderen. Op delen van de oever wordt 

dan een natuurvriendelijke oever teruggeplaatst, maar 

de plantsoorten in deze natuurvriendelijk oever zijn veel 

lager dan het riet dat er nu staat. Het water wordt 

daarmee zichtbaarder vanaf de straten en woningen. 

Hoe wordt voorkomen dat oudere jeugd van 

bijvoorbeeld het Haarlem college deze speeltoestellen 

"overnemen" of als hangplek gaan gebruiken? 

Het zou inderdaad kunnen gebeuren dat de jongeren 

elkaar bij de speelplaats gaan ontmoeten. Dat mag ook, 

mits zij geen overlast veroorzaken. We vragen 

handhaving en politie om de eerste 3 maanden de 

speelplek nauwlettend te monitoren en mee te nemen in 

de dagelijkse rondes. Voor de inzet van handhaving en 

politie is het ook belangrijk dat omwonenden de 

eventuele overlast melden. Politie: 0900-8844 en 

Handhaving: 511 4950. 

 

* Gespiegeld ontwerp 
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